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Ve druhém domácím utkání 
v rade se utkáme s Líšní

Poslední domácí utkání s Žiž-
kovem měli fotbalisté Slez-
ského rozehrané slibně. Po 
brankách Omaleho, Marzu-
qa a Ondráčka vedli už o  tři 
branky. Hosté si však díky 
proměněné penaltě a  stan-
dardní situaci vytvořili naději 
ke srovnání, kterou v  realitu 
přetvořil Sixta v 88. minutě.

Líšeň do soutěže nevstou-
pila dobře a po jedné remíze 
a  dvou prohrách, měl tým 

Slezský v  aktuálním ročníku FORTUNA:NÁRODNÍ LIGY v  domácím pro-
středí doposud neprohrál. Po výhře s Varnsdorfem a remíze s Žižkovem 
nás nyní čeká souboj s Líšní.

trenéra Valachoviče jen jedi-
ný bod. Fotbalisté Líšně však 
dokázali zvítězit v posledním 
utkání s Příbramí 2:0 a bodo-
vě se tak dotáhli na SFC.

Hosté z  Brna přišli před 
sezonou o  trojici hráčů, kte-
ří patřili k  pilířům základní 
sestavy. Jakub Černín ještě 
stihnul v dresu Líšně naskočit 
do prvního utkání nové sezo-
ny, nicméně následně zamířil 
do prvoligového Zlína, Šum-

bera se Ziklem pak putovali 
na hostování do třetiligové-
ho Startu Brno, se kterým 
Slezský odehrál generálku na 
ligu.

Tým naopak posílil o  Me-
zeru z  Táborska, Aldina ze 
Slovácka a  srbského obránce 
Dušana Jokoviče.

Poslední vzájemné utkání 
obou týmů, které jsme sehráli 
na půdě Líšně, pak skončilo 
remízou 0:0. 

ˇ ˇ
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Trenér MILAN VALACHOVIČ
Asistenti trenéra PETR MALÉŘ, PETR PECHA
Trenér brankářů TOMÁŠ SEDMIDUBSKÝ
Manažer týmu MICHAL KRÁL
Masér PŘEMYSL KLEIN
Zdravotník MUDr. PETR OTIEPKA
Fyzioterapeut Mgr. LUCIA KNAPOVÁ

SLEZSKÝ FC OPAVA
www.sfc.cz

SK LÍŠEN
www.sklisen.com

vs

1 LUMÍR ČÍŽ 2000 B
33 ALEX FOJTÍČEK 2000 B
51 ADAM RICHTER 1998 B

6 JIŘÍ JANOŠČÍN 1992 O
15 TOMÁŠ VINCOUR 2001 O
17 ADAM RYCHLÝ 1998 O
19 MATĚJ HELEBRAND 1997 O
21 JAN KADLEC 1999 O
24 MATĚJ HÝBL 1994 O

7 SAMUEL ŠIGUT 2002 Z
13 SOLOMON OMALE 2002 Z
14 ADAM ONDRÁČEK 1995 Z
16 RADIM DOSTÁL 2001 Z
20 FILIP BLECHA 1997 Z
22 PATRIK HAITL 1998 Z
23 MILOŠ KOPEČNÝ 1993 Z
25 ADAM ŠČUDLA 2001 Z
32 THOMAS WHIFFEN 2003 Z

9 FLORIÁN VIŠŇA 2007 Ú
10 DAVID VANĚČEK 1991 Ú
11 TOMÁŠ RATAJ 2003 Ú
18 BOHDAN VELIČKA 1998 Ú
97 MOHAMMED MARZUQ YAHAYA 2004 Ú

Trenér MILOSLAV BROŽEK
Asistenti trenéra FILIP RYDVAL, LUKÁŠ ČERNÍN
Trenér brankářů LUKÁŠ GODULA
Vedoucí mužstva DAVID BAIER
Masér KAREL BLOKEŠ
Fyzioterapeut Mgr. PETR STUCHLÍK
Lékaři TOMÁŠ PAPUGA, ZBYNĚK SATKE

1 VOJTĚCH MAREK 2000 B
43 TOMÁŠ VAJNER 2000 B
93 VLASTIMIL VESELÝ 1993 O

2 JIŘÍ MEZERA 2000 O
4 ERIK OTRÍSAL 1996 O
5 MICHAL JEŘÁBEK 1995 O
7 DMYTRO P. DŽUPENJUK 2003 O

20 DAVID PAŠEK 1989 O
23 MILAN LUTONSKÝ 1993 O
24 DUŠAN JOKOVIĆ 1999 O

8 PAVEL SOKOL 1996 Z
10 MAREK MATOCHA 1997 Z
11 TOM ULBRICH 1998 Z
13 IBRAHIM ALDIN 2002 Z
14 TOMÁŠ WEBER 1996 Z
16 MAREK POLÁŠEK 2001 Z
18 DAVID MACHALÍK 1996 Z
22 ADRIÁN ČERMÁK 1993 Z

9 PAVEL VANDAS 1995 Ú
12 ADAM VLASÁK 2001 Ú
19 LUKÁŠ RAAB 2000 Ú
21 MARTIN TAUŠ 2006 Ú

SK Hanácká Slavia Kroměříž - SFC Opava SO 17:00
SK Sigma Olomouc "B" - FK Viktoria Žižkov SO 10:15
MFK Chrudim - 1.SK Prostějov SO 10:15
SK Líšeň 2019 - FK Varnsdorf SO 17:00
FK Dukla Praha - FC Vysočina Jihlava SO 17:00
FC Sellier&Bellot Vlašim - FK Příbram SO 17:00
FC Silon Táborsko - MFK Vyškov SO 17:00
AC Sparta Praha "B" - FC Zbrojovka Brno NE 10:30

NÁSLEDUJÍCÍ KOLO
SFC Opava - SK Líšeň 2019 PÁ 17:30
1.SK Prostějov - FC Sellier&Bellot Vlašim SO 10:30
FK Příbram - SK Hanácká Slavia Kroměříž SO 17:00
FC Zbrojovka Brno - MFK Chrudim SO 17:00
FK Varnsdorf - AC Sparta Praha "B" NE 17:00
FC Vysočina Jihlava - FC Silon Táborsko NE 17:00
FK Viktoria Žižkov - FK Dukla Praha PO 17:30
MFK Vyškov - SK Sigma Olomouc "B" PO 17:30

AKTUÁLNÍ KOLO

ˇ
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Již ve druhé minutě se k cen-
tru z  pravé strany dostal 
Ščudla, který hledal nabíha-
jícího Marzuqa. V  cestě mu 
však stál Březina, který míč 
zablokoval na rohový kop. 
V  10. minutě se chyby v  ro-
zehrávce dopustil hostující 
Březina. Jeho podklouznutí 
využil Omale, který nedal 
Kotkovi v  bráně šanci a  po-
slal Slezský do vedení 1:0. Ve 
22. minutě se obrana Žižko-
va zlomila znovu. Marzuq 
po zisku míče udělal kličku 
brankáři, ale jeho zakončení 
do prázdné brány stál v ces-
tě Březina, který odkopem 
z  brankové čáry zachránil 
Žižkov od druhé inkasova-
né branky. Ve 33. minutě se 
žižkovští nadechli k  náporu. 
Opavská obrana však všech-

Slezský s Žižkovem 
remizoval
ny nákopy do pokutového 
území dokázala odvrátit. Ve 
43. minutě se do dalšího za-
končení dostal Marzuq. Ten 
se dokázal uvolnit kličkou, 
ale jeho následná střela už 
nemířila mezi tři tyče. Nic-
méně v poslední minutě na-
stavení prvního poločasu si 
na centr Janoščína vyšplhal 
nejvýše Marzuq a  hlavičkou 
umístil míč přesně k  tyči. 
Slezský se tak v poločase ujal 
vedení 2:0.

V úvodu druhého poločasu 
se po změně stran mohl opět 
prosadit Marzuq. Na jeho 
střelu k bližší tyči však tento-
krát Kotek vyzrál. V 58. mi-
nutě se ale Slezský již dostal, 
když síť rozvlnil Ondráček, 
který využil vyběhnutí Kot-
ka a dopravil míč do prázdné 

Branky: 10. Omale, 46. Marzuq, 58. Ondráček 
- 62. Voltr (pen.), 75. Jirásek, 86. Sixta

ŽK: 23. Kopečný, 39. Helebrand, 52. Janoščín, 60. Omale, 
70. Richter - 77. Finěk, 79. Tregler, 90. Muleme

FK Viktoria ŽižkovSFC Opava

Kotek - Richter, Muleme, Březina (46. Fi-
něk), Voltr (85. Sixta) - Costa, Petrák (46. 
Jirásek), Hönig (85. Štrombach , Řezáč (46. 
Kozojed), Tregler - Batioja

3:3
(2:0)

Richter - Kadlec, Helebrand, Vincour, Ko-
pečný, Janoščín, Omale (89. Hýbl), Blecha, 
Ščudla (72. Haitl), Ondráček - Marzuq (72. 
Rataj)

brány. V 62. minutě nicméně 
nabídli opavští možnost hos-
tům skórovat z penalty. Té se 
ujal Voltr a  nekompromis-
ně ji proměnil. Richter sice 
vystihl stranu, ale na dobře 
mířenou střelu nedosáhl. 
V  66. minutě měli žižkovští 
další příležitost. Zakončení 
nůžkami však mířilo jen nad 
bránu hostů. V  74. minutě 
vytvořil nově příchozí Rataj 
šanci pro Ondráčka. Jeho 
střela se kroutila na zadní 
tyč, ta ale o  pár centimetrů 
minula bránu.  V 75. minutě 
dokázali hosté snížit ze stan-
dardní situace na 3:2 a v 88. 
minutě dokázali dokonce 
vyrovnat, když se prosadil 
ranou ke vzdálenější tyči Si-
xta. Fotbalisté Žižkova si tak 
z Opavy odvezli bod.

Slezský neuhájil tříbrankové vedení a s Žižkovem remizoval 3:3.
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Adame, ve Varnsdorfu jsi 
strávil téměř celou svou 
kariéru. Jak na to vzpomí-
náš?
Vzpomínám na to rád, pro-
tože jsem se tam potkal se 
skvělými kluky, se kterými 
jsme vytvořili výbornou 
partu, která byla dlouho 
pospolu. Vytvořili jsme si 
k  sobě takový lepší vztah, 
než jen jako hráči v  týmu. 
Přišel jsem do rozjetého ká-
dru v  zimě někdy před pěti 
lety. Nedostával jsem samo-

zřejmě šanci hned od začát-
ku, ale jakmile mi ji pan Fr-
ťala dal, hned jsem ji chytil 
za pačesy a  během pěti zá-
pasů jsem dal čtyři góly. Tím 
že jsem rodák z  Varnsdor-
fu, tak k  tomu klubu mám 
vztah. S tátou jsme se chodili 
koukat na třetí a pak druhou 
ligu. Byl jsem na tribuně, 
když se postupovalo do prv-
ní ligy, ale to však nakonec 
nedopadlo. Varnsdorf je sice 
skromný klub, ale funguje to 
tam velmi dobře. 

Během kariéry jsi se stal 
zkušeným druholigovým 
hráčem. Neměl jsi někdy 
nabídky hrát o ligu výše?
Vlastně ano. Jednou, když mi 
vyšla sezóna, ve které jsem 
vstřelil sedm branek, tak jsem 
měl jít na zkoušku tady do 
Opavy. V tu dobu Opava hrá-
la ligu a  mi končila smlouva 
v  Liberci. Nakonec se mi ale 
na poslední chvíli ozval Li-
berec, že bych se měl zapojit 
s A-týmem a odjet na soustře-
dění do Rakouska. Opava v tu 

Adam Ondráček je odchovancem Varnsdorfu, ve kterém strávil podstatnou 
část své kariéry. S  Opavou byl v  kontaktu již dříve, nakonec však upřed-
nostnil Liberec, kde se pral o ligové angažmá. Jak vzpomíná na své začátky, 
utkání se Žižkovem nebo jak vidí nadcházející souboj s Líšní? To se dočtete 
v následujícím rozhovoru.

ONDRÁČEK: Z gólu jsem 
mel obrovskou radostˇ
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chvíli byla pro mě daleko a já 
cítil šanci se prosadit, v  pro 
mě druhém mateřském, klu-
bu. Začal jsem pod panem 
Hoftychem přípravu a  odjel 
na soustředění. Všechno vy-
padalo dobře a  Liberec mi 
v  tu chvíli nabídnul dlouho-
dobou smlouvu. Věřil jsem, 
že budu moct pokračovat 
s  ligovým týmem, nicméně 
do přípravy přišli nějací hráči 
na hostování ze Sparty a Sla-
vie a  já se vrátil klasicky do 
Varnsdorfu, protože jsem ne-
chtěl hrát třetí ligu za liberec-
ké béčko.

Teď už se ale tvá opavská 
cesta naplnila a  jsi sou-
částí SFC. Máme za sebou 
start sezony a  zisk čtyř 
bodů. Zejména poslední 
remíza s Žižkovem je však 
velice krutá.
Je strašně těžké na to vzpomí-
nat. Přiznám se, že jsem celou 
noc po zápase nespal. Přemí-
tal jsem si všechny situace, 
které jsem mohl udělat lépe 
nebo co udělat jinak, aby-
chom to dotáhli do vítězného 
konce. Vést 3:0 někdy v  60. 
minutě a  nakonec jen remi-
zovat je na pováženou. Sna-
žil jsem se najít chyby sám 
u sebe. Večer jsem si pouštěl 
všechny situace, ze kterých 
jsme inkasovali a  v  hlavě 
jsem to docela dost řešil. Je 
škoda ztratit takhle dobře 
rozehraný zápas, protože by 
nám ta výhra zase psychicky 
pomohla hlavně do dalších 

zápasů. Každopádně to už teď 
musíme hodit za hlavu a sou-
středit se na další zápas, který 
musíme zvládnout. Doufám, 
že se z  toho ponaučíme a už 
se to nebude opakovat.

Pojďme na veselejší notu. 
Proti Žižkovu jsi se popr-
vé trefil ve žluto modrém 
dresu.
Měl jsem obrovskou radost. 
Myslím si, že to bylo vidět 
i  z  tribuny. Trenéři ode mě 
mají nějaká očekávání a  já 
jsem rád, že má trefa přišla 
relativně brzo. V  tu chvíli 
jsem si myslel, že je rozhodu-
jící a že Žižkov tím zlomíme. 
Za gól jsem samozřejmě rád, 
ale měl bych z něj lepší poci-
ty, kdybychom zápas zvládli 
za tři body.

Zatím se profiluješ jako je-

den ze stavebních kamenů 
základní sestavy.
Já jsem rád, že mám důvěru 
od trenérů. Zatím jsem ode-
hrál každou minutu, čehož si 
strašně vážím. Pracuju na sto 
procent a  snažím se klukům 
pomoct. Zároveň se snažím 
odvést co nejlepší práci pro 
klub, abych splnil to, od čeho 
jsem tady. 

Nyní nás čeká domácí zá-
pas s  Líšní. Co od zápasu 
očekáváš?
Víme, že Líšeň má zkušený 
tým, který je dlouho pospo-
lu. Jsou strašně nepříjemní 
a  každou sezonu, co hrají ve 
druhé lize, jsou nahoře. My 
však hrajeme doma a musíme 
do toho vletět. Budeme dě-
lat všechno pro to, abychom 
doma vyhráli a  napravili re-
mízu ze zápasu se Žižkovem.
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Petře, jak vůbec tento ná-
pad vzniknul?
Na narozeninách kamará-
da jsem se setkal s  předse-
dou představenstva panem 
Petříkem a  slovo dalo slovo 
a  vznikl nápad zazpívat před 
mistrovským utkáním hym-
nu jako slavnostní úvod do 
zápasu.

 Oproti divadlu to bude urči-
tě změna, jak se těšíš a co od 
toho očekáváš?
Samozřejmě jsem natěšený. 
Při generální zkoušce, která 
proběhla v  pondělí to znělo 
velmi dobře a i díky dobrému 
nazvučení nemusím použít 
klasický operní témbr, ale 
mohu zvolit jemnější rejstřík 
pěveckého projevu. Moje oče-
kávání jsou nicméně skrom-
ná. Chtěl bych přispět k dob-
rému začátku zápasu a  snad 
i  motivovat hráče k  dobrým 
výkonům.

Fanoušky, kteří tě neznají, 
bude určitě zajímat, jaký je 
tvůj vztah k opavskému fot-
balu?
Patří k  dobrým mravů, aby 

Petr Urbánek zazpívá pred 
utkáním s Líšní Slezskou hymnu

opavský rodák a patriot fandil 
opavskému fotbalu a tak je to 
i  se mnou. Pravidelněji jsem 
začal fotbal sledovat v 90. le-
tech, v  éře Kaučuku Opava 
a jeho postupu do 1.ligy.
 
Proč zrovna Slezská hymna? 
Z jakého důvodu padla vol-

ba právě na ni?
Zpívat slezskou hymnu 
v  hlavním městě Českého 
Slezska je radost, která se 
ještě znásobí, když zazní na 
půdě Slezského fotbalového 
clubu v Opavě. Myslím si, že 
si to jak hymna, tak i opavský 
fotbal zaslouží.

Petr Urbánek patří k nepřehlédnutelným zpěvákům, kterého dobře zná 
publikum Národního divadla moravskoslezského, jakožto člena tamní 
opery, ale diváci Slezského divadla v Opavě, kde působí jako externí pě-
vec. Je také organizátorem vánočních koncertů na půdě města Opavy.

ˇ
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Filipe, v  Opavě jsi známý 
jako trenér, ale jaká byla 
tvá hráčská kariéra? 
Začal jsem v Benešově u Pra-
hy pod vedením táty. Na 
konci přípravky se naskytla 
příležitost hrát Českou ligu 
mladších žáků za Vlašim. Ve 
vzájemném utkání se Spar-
tou jsem zaujal trenéra Mac-
ka, který mě pozval na testy, 
na kterých jsem uspěl a rudý 
dres jsem pak oblékal cel-
kem sedm sezon. Po doublu 
v kategorii U17 jsem se díky 
trenéru Brožkovi dostal do 
Táborska, které zrovna se-

stoupilo do ČFL. S  týmem 
se nám ale podařilo hned 
postoupit zpátky do druhé 
nejvyšší soutěže a v následu-
jící sezoně jsem si tak připsal 
první start v profesionálním 
fotbale.

Zmiňoval jsi, že v soutěž-
ním ročníku 2020/2021 jsi 
neodehrál ani jeden zá-
pas. Proč tomu tak bylo?
V  dubnu 2020 jsem si při 
běhu poranil záda. Vyhřez-
lé ploténky mě vyřadily na 
rok ze hry. Během rehabili-
tace jsem se začal intenzivně 

věnovat trenéřině, protože 
mi došlo, že hráčská kariéra 
může kdykoliv skončit. Po 
více než roce jsem se vrátil 
na trávník a  v  Táborsku na-
stoupil do 12 utkání. 

Vybaví se ti zápas s  Opa-
vou?
Jasně. V  Opavě jsem ode-
hrál celý zápas, který skon-
čil bezbrankovou remízou. 
Připravovali jsme se na bě-
havý, presingový tým, který 
fanoušci ženou dopředu za 
jakýchkoliv podmínek. Pa-
matuji si na moment, kdy 

Filip Rydval není jen asistentem trenéra a videoanalytikem. Je to také fot-
balový expert v televizi CANAL+Sport. O jeho hráčské kariéře, jejím konci 
a práci trenéra a fotbalového experta si přečtěte v rubrice INSIDER.

RYDVAL: Až dennodenní 
interakce s týmem vám ukáže, 
o čem je trenérská práce
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jsme nastoupili na hřiště 
a za mnou začali skandovat. 
V ten moment mi naskočila 
husí kůže a cítil jsem, kdo je 
na stadionu doma. 

Co stálo za koncem tvé 
kariéry?
Hlavním faktorem bylo 
zmíněné zranění. Ještě bych 
nějaký rok odehrál, ale co 
potom. Vyhodnotil jsem si, 
že je lepší se rovnou věnovat 
trenérské činnosti, která mě 
zajímala už od žáků a ve kte-
ré se můžu neustále posou-
vat. Zároveň mohu zúročit 
všechny zkušenosti a  vědo-
mosti, které jsem během ka-
riéry načerpal.

Mimo práce asistenta tre-
néra jsi aktivní také jako 
expert v  televizi CANAL+ 
Sport.
Expertem bych se nenazval, 
ale jsem součástí týmu. Dů-
ležitým článkem jsem při 
živém vysílání, kde v  elek-
tronické tužce rozebíráme 
s  opravdovými experty tak-
tiku nebo zvláštnosti, které 
se stanou v  daném zápase. 
Chceme vzdělávat a přibližo-
vat náš pohled na fotbal běž-
ným fanouškům. V  televizi 
budu trávit víkendové dny, 
kdy dáváme klukům volno. 
Tím, že máme během týdne 
spoustu práce v  Opavě, tak 
moc času na CANAL+ Sport 
nezbývá. Každopádně mi vy-
cházejí maximálně vstříc a za 
to jim musím poděkovat. 

Opavská štace je tvým 
prvním trenérským an-
gažmá v  dospělém fot-
bale. Jak si práci v  klubu 
užíváš?
Je to tak. Pomáhal jsem tré-
novat ještě U9 na Spartě 
a  v  Podolí. Dalším týmem 
pak byla U15 v  Táboře, ale 
SFC je mým prvním profe-
sionální angažmá a  musím 

říct, že mě to pohltilo. Každý 
den se naučím něco nového. 
Až každodenní interakce 
s  týmem vám ukáže, o  čem 
je trenérská práce. Od začát-
ku mého působení cítím, že 
máme v  kádru hráče, kteří 
nám věří a  chtějí se posou-
vat. Na pátek se důsledně 
připravíme a  věřím, že tři 
body zůstanou v Opavě.
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Seriál nebo film?
Film
Kino nebo divadlo?
Divadlo
Máš svůj oblíbený tým?
Ano, Liverpool
Kdo je tvým fotbalový vzo-
rem?
Marcelo
Kdo je tvůj životní vzor?
Jaromír Jágr
Jaké sporty kromě fotbalu 
děláš?
Hrozně mě baví hokej, tenis 
a badminton.
Co tvoje číslo, se kterým na-
stupuješ? Má nějaký speci-
fický význam?
Mým oblíbeným číslem je 
číslo 12, které ale nebylo 
volné, takže jsem si nakonec 
vzal číslo 24, tedy součet 
dvou dvanáctek. (úsměv)
Máš nějaké předzápasové 
rituály?
Rituálů mám víc, nicméně 
prozradím jen jeden a to ten, 
že na hřiště vždy vstupuji le-
vou nohou.
Máš nějaké oblíbené místo, 
kam se rád vracíš?
Každý den domů za rodinou.
Co tě v životě kromě fotbalu 
naplňuje?
Budu se trošku opakovat, ale 
je to čas strávený s  rodinou, 
jelikož máme malou dceru.
Co bys chtěl dělat po karié-
ře?
Nějakou vizi již mám. Určitě 
bych chtěl zůstat u  fotbalu, 
nicméně ne jako trenér. Spí-
še by mě bavila práce skauta 
či agenta.
Máš raději pivo nebo víno?
Dycky pivo! (úsměv)

MATEJ
HÝBL

ˇ
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